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ŻANETA KWAPISZ  

Radna Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia 2024 r. 

w sprawie złego stanu technicznego ulicy Gdańskiej informuję:    

 

Ulica Gdańska jest główną drogą dojazdową, którą porusza się między innymi ciężki sprzęt 

związany z budową węzła i drogi S6. Inwestycja „Budowa drogi S6 obwodnica Koszalina” ma kilkuletnie 

opóźnienie w stosunku do pierwotnego terminu oddania do użytkowania.  

 

W związku z powyższym ruch ciężkich pojazdów (ciężkiego ruchu tranzytowego w tym również 

pojazdów obsługujących budowę) ul. Gdańską trwał znacznie dłużej od założonych planowanych 

pierwotnie terminów oddania do użytkowania drogi S6 na odcinku obwodnicy Koszalina. Każde 

zgłoszenie o ubytkach na drodze było sprawdzane i na bieżąco zlecane w ramach remontów 

cząstkowych nawierzchni bitumicznych na terenie Miasta Koszalina. Ulica Gdańska jest na bieżąco 

monitorowana przez pracowników Zarządu Dróg i Transportu w Koszalinie. 

 

Jednak z uwagi na panujące warunki atmosferyczne oraz kolejne uszkodzenia nawierzchni podjęto 

decyzję o kontynuacji wyłączenia prawych pasów ulicy Gdańskiej na odcinku od węzła Sianów Zachód 

drogi na Gorzebądz do ulicy Kędzierzyn. 

 

 

Prezydent Miasta Koszalina  

        Piotr Jedliński 

                

(dokument opatrzony kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 


